
Møteprotokoll

Utval: Hordaland fagskulestyre
Møtestad: Bergen bystasjon for avgang synfaring/Fylkeshuset, fylkesutvalsalen, 3etg.
Dato: 01.06.2015
Tidspunkt: 12.30 – 14.30

Følgjande faste medlemmer møtte:
Namn Funksjon Representerer
Roald Stenseide Leiar FRP
Aslaug Hellesøy Nestleiar KRF
Anette Netteland Dybvik Medlem H
Toralv Mikkelsen Medlem A
Alexander Fosse Andersen Medlem SP
Signe Olga Gangsøy Medlem TILSETT

Følgjande medlemmer hadde meldt forfall:
Namn Funksjon Representerer
Thomas Mjelde Østervold Medlem STUD

Merknader
Det møtte ingen vara for Østervold 

Følgjande rektorar møtte:
Anne Sjøvold, rektor Bergen maritime fagskole
Torbjørn Tveit, rektor Bergen tekniske fagskole

Frå administrasjonen møtte:
Namn Stilling
Svein Heggheim
Birthe Haugen
Adeline Landro
Øydis R. Ziem

Fylkesdirektør
Seksjonsleiar fellestenester
Rådgjevar
Styresekretær 



Sakliste

Utvals-

saknr

Innhald Arkiv-

saknr

U.Off.

PS 24/15 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste

PS 25/15 Godkjenning møtebok forrige møte

PS 26/15 Referatsaker (Meldingar)

PS 27/15 Ymse



PS 24/15 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste
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Vedtak

Møteinnkalling og sakliste vart samrøystes godkjent.

PS 25/15 Godkjenning møtebok forrige møte
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Det vart ikkje gjort vedtak i saka.  Godkjenning av møteboka frå forrige møte vert sak på neste 
styremøte.

PS 26/15 Referatsaker (Meldingar)
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Det var ingen referatsaker.

PS 27/15 Ymse
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Uttale i sak «Samlokalisering av Bergen tekniske fagskole (BTF) og Bergen maritime fagskole 
(BMV)»

Hordaland fagskulestyre gjev følgjande samrøystes uttale i saka:

1 Fylkestinget vedtek at det vert arbeidd vidare med alternativet Nedre Nygård som framtidig 
lokalisering av Bergen tekniske fagskole og Bergen maritime fagskole

2 Det må takast omsyn til at tal fagskular skal reduserast frå 46 til under 10.  Fagskolen i Hordaland 
bør ha som mål å styrka sin posisjon.  Det må takast omsyn til ein framtidig vekst i tal studentar ved 
Fagskolen i Hordaland

3 Då fagskulen har stor søknad og fleire søkjarar ikkje idag får tilbod grunna mangel på finansiering 
og plass, må det setjast av nok areal for å møte dette på sikt.

4 Hordaland fagskulestyre ber om at det i det vidare arbeidet med Nedre Nygård blir lagt til grunn at 
Hordaland Helsefagskole eventuelt kan samlokaliserast i same lokale.


